
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 23. januar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 735

Vil ministeren redegøre for, hvorfor landets politikredse registrerer anmeldelser om sek-

suelle krænkelser forskelligt, og hvad er ministerens holdning til, at man tilsyneladende

på grund af forskelle i registreringspraksis ikke kan få oplyst præcise tal for, hvor mange

sager der reelt er på landsplan?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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